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Úvodník starostky mìsta - máme za sebou první rok od voleb
V prùbìhu právì konèícího roku byly 

dokonèeny témìø všechny opravy škod po 
povodních - most v ulici Žižkovì a Boženy 
Nìmcové, Heømanovská ulice a chodník, 
lávka u koupalištì, nový propustek nad síd-
lištìm.  Protipovodòová opatøení na sídlišti 
a v ul. Wolkerovì, zábrana na konci ul B. 
Nìmcové je již vyprojektovaná, realizace 
pøijde pøíští rok. Na první pololetí pøíštího 
roku byla odložena oprava mostu v Soko-
lovské ul. a cesta k Bottari  dotace totiž byla 
potvrzena až 11. 11. Probíhají práce na 
zateplení a výmìnì oken na MŠ. Služby 
mìsta mají za sebou celkem 22 investièních 
akcí a oprav, kterými zvelebovaly naše 
mìsto  jenom namátkou pøipomenu nové 
pódium v kinì, schody a pøístøešek u ZŠ, 
odstavné plochy a chodníky, práce na 
budoucím klubu seniorù, opravy veøejného 
osvìtlení atd. Na konci listopadu bude do-

potkali napøíklad u pøíležitosti výstavy rok velmi pozitivní z hlediska konkrétních 
konèena rekonstrukce prostor pøed kinem 

dobových fotografií, koncertù, edukaèních prací, kterými jsme zhodnocovali mìstský 
vèetnì terasy. 

programù pro dìti, noèních prohlídek a majetek. Dìkuji kolegùm radním a zastupi-
Na opravy majetku po povodni èerpalo 

dalších kulturních a vzdìlávacích akcí, telùm, kteøí pracovali konstruktivnì ve pro-
mìsto státní dotace ve výši 90% skuteèných 

kterých se zde uskuteènilo celkem 20. V spìch mìsta a jeho obèanù, podìkování 
nákladù.

mìstském kinì pak kromì koncertù a patøí také tìm, kteøí nezištnì pracují s dìtmi 
V oblasti veøejné zelenì byl dokonèen 

divadelních pøedstavení také na spoleèen- a mládeží ve sportovních klubech, ve spol-
projekt biodiverzita sídlištì s 90% státní 

ských akcích èi u pøíležitosti 50 let letního cích a sdruženích. Nesmírnì si jejich práce 
dotací, námìstí bylo osázeno novými stro-

kina. Velké množství kulturních, spoleèen- vážím. 
my.

ských i vzdìlávacích akcí uspoøádaly také Pøeji všem klidný a pohodový prosinco-
Kulturní, spoleèenské a vzdìlávací akce 

mìstské spolky, škola a rodinné centrum. vý èas adventu, mnoho zdraví a pøíjemné 
byly podpoøeny celkem tøemi projekty a 

Konèící rok je dobou bilancování, ohléd- prožití vánoèních svátkù.
výbornou spoluprací se státním zámkem, 

nutí se zpìt. Byl to rok velmi nároèný pøe-
mìstským kulturním zaøízením i místními 

Mgr. Dagmar Tesarèíkovádevším v oblasti mezilidských vztahù. Byl to 
organizacemi a spolky. Na zámku jsme se 

Pøíjemné prožití 
vánoèních svátkù, 

hodnì zdraví, štìstí 
a úspìchù v roce 2012.

Pøíjemné prožití 
vánoèních svátkù, 

hodnì zdraví, štìstí 
a úspìchù v roce 2012.

Dne 18. 11. se setkali starostové Sdru-
žení obcí Benešovska s øediteli a øeditel-
kami základních a mateøských škol, zøizova-
ných obcemi sdružení. Na poøadu dne byly 
informace o ekonomice škol, odmìòování 
øeditelù, zákonných povinnostech obcí ve 
vztahu k jimi zøizovaným školám.  Starosto-
vé i øeditelé škol vyplnili krátký dotazník, 
mapující právní vìdomí v oblasti školství i 
samosprávy. Zájemci si na závìr prohlédli 
benešovskou školu. Setkání bylo všemi pøí-
tomnými hodnoceno velmi pozitivnì, na 
jaøe pøíštího roku se uskuteèní další setká-
ní, tématem budou zmìny zákonù v oblasti 
školství, možnosti obcí sdružení pøi získá-
vání dotací na rozvoj škol a další témata dle 
pøání jednotlivých protagonistù.             (dt)

Starostové “SOB” a øeditelé škol 
jednali v Benešovì nad Plouènicí

RaM schválila: - schválila prodloužení nájemní smlou-
- dodavatele 10 ks. lamp VO firmu Elto- vy k bytu s Š. K. jako nájemnicí bytu, a to na 

do, a. s., Praha za cenu 193 888,- Kè vè. DPH dobu urèitou s platností od 1. 11. 2011 do 
- Smlouvu o poskytnutí podpory ze Stát- 31. 12. 2012. 

ního fondu životního prostøedí  -úhradu nákladù, spojených s vybudo-
- Stavební úpravy objektu obèanské vy- váním poèítaèové sítì, zabezpeèovacího za-

bavenosti è.p. 602 a 706, Cihelní ul., Bene- øízení a poøízením videotelefonu ve výši - 
šov nad Plouènicí poèítaèová sí�: 10.050,- Kè, dveøní videote-

- Smìrnici è. 5/2011 k provádìní inven- lefon: 1.750,- Kè,                      
tarizace majetku a závazkù mìsta Benešova - zabezpeèovací zaøízení: 1.900,- Kè. 
nad Plouènicí Èástky jsou stanoveny znaleckým posud-

- Plán inventur na rok 2011 kem è. 1031-25/11.   
- Smìrnici è. 6/2011  Majetek a odpiso- - dodavatele stavby „Stavební úpravy ve 

vání 2. N. P. objektu è. p. 706, ul Cihelní, Benešov 
- navýšení osobního pøíplatku pro øedi- nad Plouènicí  vznik nové tøídy MŠ“ firmu 

telku ŠJ Stavební práce Bardzák, Benešov nad 
- smlouvu o úhradách spotøebovaných Plouènicí za cenu 647 868,92 Kè vè. DPH.

energií mezi mìstem Benešov nad Plouènicí - vypsání VØ na stavbu Kanalizaèní a vo-
a Školní jídelnou Benešov nad Plouènicí, p. dovodní pøípojka pro areál koupalištì
o. ... pokracování na str. 2

O èem jednala rada mìsta v období od 18. 10. do 21. 11. 2011
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Rozsvícení vánoèního stromu na benešovském námìstí pøedcházel v pátek 25. 11. 
koncert dìtského pìveckého sboru Klubíèko pod vedením Mgr. Zdeòky Èerné. Plnì 
obsazený, krásnì vánoènì vyzdobený sál, byl svìdkem dojemného vystoupení malých 
zpìvákù. Zdeòka Èerná pak zazpívala se svou bývalou žákyní Petrou Nìmcovou a byl o 
opravdu nádherný zážitek. Vyvrcholením páteèního programu bylo rozsvícení 
vánoèního stromu na námìstí, kde dìti zazpívaly píseò, kterou složila Mgr. Zdeòka 
Èerná specielnì pro naše mìsto. Po odpoèítání zazáøil strom, který letos vìnovali 
Novákovi z Vilové ulice, v plné kráse.                  Text: D. Tesarèíková / foto: A. Houšková

Advent jsme tradiènì zahájili koncertem Klubíèka

- dodatek k dohodì o umístìní zaøízení 
pro spol. ÈEZ

- smlouvu o nájmu n. p. mezi mìstem a 
Úøadem práce Ústí n. L.

- vypsání VØ na sbìr, svoz a likvidaci TKO
- dodatek è.1 ke smlouvì Stavební úpra-

vy nást. prostoru kina
-mandátní smlouvu è. 12/2001 mezi 

Maška Reality a vlastníky bytových jedno-
tek domu èp. 42, námìstí Míru, Benešov n. 
Pl.

- vydání souhlasného stanoviska mìsta 
jako vlastníka b. j. è. 2 v domì èp 42 námìstí 
Míru 42, Benešov nad Pl. k napojení domov-
ního plynovodu na nízkotlaký plynovod, 
jenž je veden ve spoleèných èástech domu, 
pro b. j. è. 4

-  vydání souhlasného stanoviska mìsta 
jako vlastníka p.p.è. 1289/1 a 1207/3 v k. ú. 
Benešov nad Plouènicí pro investora stavby 
rodinného domu na p.p.è. 1207/2 k uložení 
sítí do p.p.è. 1289/1 a odvodnìní pozemku 
è. 1207/2. Pozemky budou po stavbì 
uvedeny do pùvodního stavu.

- nájemní smlouvu na p. p. è. 700/1 o 
výmìøe 608m2, cena pronájmu 5 Kè/m2/ 
rok

- dodatek è. 1 ke smlouvì o dílo ze dne 
16. 9. 2011  „Oprava mostu na místní komu-
nikaci ul. Sokolovská v Benešovì nad Plouè-
nicí p. p. è. 1297/9 poškozené povodní 
2010“ kolovská v Benešovì nad Plouènicí p. p. è. ních prázdnin

- dodatek è. 1 ke smlouvì o dílo ze dne 1297/9 poškozené povodní 2010“, „Bene-- organizaèní zajištìní návštìvy prezi-
16. 9. 2011  „Benešov nad Plouènicí, ul. K šov nad Plouènicí, ul. K Bottari, oprava ko-denta ÈR
Bottari, oprava komunikace“ munikace“ a „Stavební úpravy objektu - zprávu kontrolního výboru

- pøesun èástky 160 000,- Kè na vybudo- obèanské vybavenosti è. p. 602, è. p. 706, Ci--  vyhlášení volna pro žáky na 18. 11.
vání laboratoøe z rezervního fondu ZŠ a MŠ helní ul. Benešov nad Plouènicí“- rozpis zimní údržby mìsta
Benešov n. Pl. do investièního fondu školy. - zprávu øeditele SLM o èinnosti organi-

- profinancování nové laboratoøe z in- zace
vestièního fondu ZŠ a MŠ Benešov nad - žádost o prodloužení pronájmu res-
Plouènicí. taurace na koupališti. Vzhledem k tomu, že 

-použití èástky max. 300 000,- Kè na vy- nájemce nadále neplní øádnì podmínky 
bavení nové tøídy v MŠ z rezervního fondu smlouvy (dluh na službách 4.200,- energie), 
školy tato žádost nebude dále radou projednává-

- odmìnu odbornému správci lesù na
- mimoøádnou odmìnu øeditelce školy - informaci starostky o došlých nabíd-
- dodavatele prací na akci Kanalizaèní a kách

vodovodní pøípojka pro areál koupalištì v RaM uložila:
Benešovì nad Plouènicí firmu Horák s. r. o, - Vedoucí SM zajistit lokální opravu poš-
za cenu 230 881,90 Kè kozené èásti støechy mìstského kina

RaM jmenovala: - ZŠ a MŠ Benešov nad Pl. odvod èástky 
- Hlavní inventarizaèní komisi ve 300 000,- Kè z investièního fondu pøíspìv-

složení: pøedseda p. Vratislav Zíval, èlenové: kové organizace do rozpoètu mìsta. Èástka 
Andrea Kulíková, Jana Kolesová, Bc. Jakub bude využita ke spolufinancování investièní 
Zelený, Martin Podolínský akce vybudování páté tøídy MŠ. Dùvodem 

- Èleny školské rady: Bc. Zdeòku odvodu je skuteènost, že investièní zdroje 
Èvanèarovou, Karla Vrbického, Jiøího Zele- pøísp. org. jsou vyšší, než je jejich potøeba 
ného užití

RaM zrušila VØ na opravu støechy kina - starostce mìsta zaslat na SFŽP ÈR žá-
pro nesplnìní zadávacích podmínek dost o pøesun finanèních prostøedkù z roku 

RaM vzala na vìdomí: 2011 do roku 2012.  Pøesun se týká akcí: 
-pøerušení provozu ŠD v dobì podzim- „Oprava mostu na místní komunikaci ul. So-

O èem jednala rada mìsta
Pokraèování ze str. 1... 

Odbor VŽP MìÚ Benešov nad Plouè-
nicí upozoròuje, že v mìsíci lednu 
2012 bude ukonèen provoz televiz-
ního kabelového rozvodu v ulicích 
Èeskolipská, Heømanovská, Tkalcov-
ská a Kamenná. Dùvodem pro ukonèe-
ní provozu je zastaralost rozvodu. V 
souèasné dobì již existuje mnoho 
jiných možností, jak si zajistit pøíjem 
televizního signálu (satelitní vysílání, 
telefon apod.) Poplatky na r. 2012 již 
uživatelé nebudou platit.

Poplatek za psa na rok 2011 je dle 
vyhlášky 1/2011 splatný do 31. 12. 
2011. Poplatek mùže být uhrazen v 
hotovosti v pokladnì mìstského 
úøadu nebo bankovní pøevodem na 
úèet 19-4822431/0100 pod variabil-
ním symbolem 1341.

UPOZORNÌNÍ
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Prodej bytu:
Prodám byt v osobním vlastnictví 2+1, v 
panelovém domì v Benešovì n. Plouè-
nicí. Byt se nachází v 7. patøe, je zatep-
len, má plastová okna, dálkové vytápì-
ní, mìøáky na teplo, teplou i studenou 
vodu, je bez balkonu a má i sklep.
Cena: 570.000,- Kè - pøi rychlém jednání 
sleva. 
Informace na telefonu: 777 000 556.

INZERCE

Èasto diskutovaným tématem poslední mu dluhu nebyla smlouva prodloužena. Po 
doby je výpovìï nájemní smlouvy v provo- uhrazení dlužné èástky požádal nájemce o 
zovnì restaurace na koupališti. Vzhledem k prodloužení nájemní smlouvy do konce ro-
rùzným výkladùm vydává rada mìsta ku, vzhledem k již nasmlouvaným akcím. 
následující stanovisko: Rada mìsta dne 15. 8. prodloužení do konce 

V rámci kontrolní èinnosti bylo zjištìno roku schválila. V souèasné dobì opìt žádá 
porušení smluvních podmínek - dluh na ná- nájemce o prodloužení nájmu, což rada 
jemném za tøi mìsíce, proto rada mìsta mìsta vzala na vìdomí, vzhledem k chybìjí-
uložila dne 12. 5. øediteli Služeb mìsta cí úhradì za elektrickou energii za tøi mìsí-
vypovìdìt nájemní smlouvu souèasnému ce. Po ukonèení nájmu bude vypracován 
nájemci. Poté byla provedena kontrola pla- znalecký posudek na posouzení úprav, které 
teb v uplynulých letech, kde byl zjištìn po- nájemce provedl a zhodnotil tak majetek 
dobný stav  platby po splatnosti až nìkolik mìsta a dojde k finanènímu vyrovnání. Poté 
mìsícù.  Na základì žádosti nájemce rada bude objekt formou zámìru pronájmu a 
mìsta projednávala možnost prodloužení následného výbìru opìt pronajat, aby 
nájmu dne 22. 6., vzhledem k pøetrvávající- sloužil veøejnosti.

Stanovisko Rady mìsta na téma: Restaurace na koupališti Krátce z mìsta

Radnice v souèasné dobì zpracovává 
projektovou dokumentaci k nìkolika dùle-
žitým akcím. Prioritou è. 1 bude v pøíštím 
roce oprava mostu pøes železnièní tra� na 
Sokolský vrch, který je v havarijním stavu. 
Dále se chce mìsto pokusit podat žádost o 
dotaci na zateplení základní školy. Projek-
tová dokumentace k této akci se zaèala 
zpracovávat na základì aktualizovaného e-
nergetického auditu budovy. Odhad nákla-
dù na navržená opatøení je 25 milionù ko-
run. Žádost se bude podávat na Státní fond 
životního prostøedí.

V nejbližších dnech bude znám výsledek 
výbìrového øízení na dodavatele svozu 
komunálního odpadu pro rok 2012. V tomto 
roce jej provádìla spoleènost Marius Pe-
dersen a.s. O tom, kdo bude tuto službu 
zajiš�ovat v následujícím roce, vás budeme 
informovat v pøíštím vydání Benešovských 
novin.

V uplynulém mìsíci probìhla rekon-
strukce sociálního zaøízení v budovì školní 
jídelny.

Mìsto zajistilo proøez stromù na høbi-
tovì a proøez velké vrby u zahrádek nad Síd-
lištìm.

Zaèaly prvotní pøípravy na zbudování 
nového dìtského høištì plánovaného pod 
školní jídelnou. V souèasné dobì se pøi-
pravuje døevo na oplocení celé plochy, in-
stalace plotu by mìla probìhnout na jaøe 
pøíštího roku. V nejbližších týdnech probìh-
ne i oprava chodníku navazující na již zre-
konstruovanou èást.

Bìhem listopadu probìhly tzv. povod-
òové prohlídky na Bystré a Plouènici na úze-
mí mìsta Benešov nad Plouènicí. Byly zamì-
øené zejména na kontrolu pøekážek, které by 
mohly negativnì ovlivnit prùbìh povod-nì. 
Na Bystré nebyly zjištìny žádné závady 
bránící v prùtoku velkých vod, ostatní ne-
dostatky budou øešeny v roce 2012. Na 
Plouènici se øešil rozbitý jez a zborcená zeï 
pod železnièním mostem. Pro zjištìní 
zámìru budoucích oprav budou kontakto-
váni majitelé objektù.

V listopadu na zámku strašilo a zpívalo Klubíèko

Na zaèátku listopadu pozval dìtský pìvecký sbor Klubíèko, pod vedení Mgr. Zdeny 
Èerné, všechny své pøíznivce na benešovský státní zámek, kde si pro nì akci s názvem 
Na zámku straší aneb Pøijïte se bát s Klubíèkem. Pøíchozí èekal koncert plný 
strašidelných a pohádkových písnièek, dìti v 
nádherných kostýmech a krásnì vyzdobené 
nádvoøí. O výzdobu se postaraly nejen dìti z 2. A 
ZŠ, které dlabaly dýnì, ale také dìti navštìvující 
keramický kroužek paní uèitelky Vìry Beckové. 
Podìkování za prima zážitek patøí Z. Èerné, V. 
Beckové, Z. Henigovi a jeho pracovníkùm a také 
dìtem.                                                                (ah)

Foto: A. Houšková, Z. Èerná
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ZŠ Benešov nad Plouènicí: Listopad ve škole pøinesl mnoho zajímavého

Listopad zahájilo vystoupení Klubíèka 
pod vedením Mgr. Zdeòky Èerné a výstava 
keramického kroužku, který vede Mgr. Vìra 
Becková, na benešovském zámku s názvem 
„Na zámku straší, aneb pojïte se bát s 
Klubíèkem“.

V listopadu probìhly první sportovní 
soutìže tohoto školního roku. Starší žáci se 
spolu s dalšími 14 družstvy zúèastnili 
okresního pøeboru ve florbalu. Turnaj se 
uskuteènil v tìlocviènì na ZŠ Vrchlického v 
Dìèínì.  Dìvèata z 6. a 7. tøíd se poprvé 
zúèastnila okresního turnaje v pøehazova-
né, který pro 13 pøihlášených družstev 
uspoøádala ZŠ Bøezová Dìèín. Obì družstva 
vzornì reprezentovala naši školu, ale nepøi-
vezla žádné výrazné umístìní.

V pøedveèer státního svátku 17. listo-
padu, ve støedu 16. listopadu 2011, pøijeli za 
žáky školy herci Divadélka pro školy z 
Hradce Králové. Pro mladší diváky se konala 
pøedstavení s názvem  Africká pohádka 
aneb Podivuhodná dobrodružství doktora 
Holuba, kombinované loutkoherecké pøed- ve svém volnu pomohly pøi zajištìní této ak- prosince 2011.
stavení o životì afrických zvíøat, ztvárnì- ce. Ve støedu 23. listopadu 2011 se obì de-
ných netradièními loutkami, kterým dodává V úterý 22. listopadu 2011 se ve škole váté tøídy se svými tøídními uèitelkami Mgr. 
život pøedevším komunikace s živými herci i uskuteènily tøídní schùzky. Pøed vlastními Marcelou Zákravskou a Ing. Hanou Bròáko-
s dìtmi z publika. V rámci nìkolika pøíbìhù tøídními schùzkami probìhlo setkání rodièù vou zúèastnily vzdìlávací akce na SZŠ v Dì-
se dìti seznámily s osobou legendárního vycházejících žákù s vybranými zástupci èínì s názvem „Projektový pùlden na zdráv-
èeského cestovatele Emila Holuba a s prob- støedních škol a uèiliš�, rodièe obdrželi od ce“. Cílem akce bylo seznámit žáky s posky-
lémy života afrických zvíøat. Pro starší žáky poradkynì pro volbu povolání Mgr. Jaros- továním první pomoci, se zdravou výživou a 
školy (od 5. tøíd) pøivezli herci pøedstavení s lavy Novotné základní informace k pøijíma- zdravým životním stylem. Každý žák si na 
názvem Legenda V+W aneb Pøíbìh Osvobo- címu øízení v tomto školním roce. Pøítom- figurínì mohl vyzkoušet umìlé dýchání a 
zeného divadla, které je souborem ukázek ným rodièùm byly na tøídních schùzkách masáž srdce. 
nejslavnìjších divadelních her autorù Jiøího podány informace o prospìchu a chování V pátek 25. listopadu 2011 vystoupilo 
Voskovce a Jana Wericha. Pøedstavení pou- žákù za 1. ètvrtletí školního roku 2011/12, ve slavnostnì vyzdobeném benešovském 
tavou formou poskytuje základní informace informace o èinnosti školy a probìhly volby kinì Klubíèko, které svým milým, vánoènì 
pro všeobecné kulturní povìdomí, které by tøí èlenù školské rady z øad zákonných zás- ladìným vystoupením, zahájilo advent v 
mladý divák, bez ohledu na vìk, mìl mít… tupcù žákù.  Zákonní zástupci zvolili nové našem mìstì. Podìkování patøí všem, kteøí 

(http://www.divadelkoproskoly.cz/pre èleny školské rady pro další tøíleté období.  Z se na vystoupení podíleli. Na benešovském 
dstaveni.php) jedenáctièlenné kandidátky byly zvoleny námìstí pak dìti spolu s ostatními pøítom-

V pátek 18. listopadu 2011 se ve škole maminky Olga Kalabisová, Hana Beznosko- nými po zazpívání písnièky rozsvítily vánoèní 
uskuteènilo pracovní setkání starostù obcí a vá a Romana Winterová. Ty doplní zvolení strom.
øeditelek mateøských a základních škol z èlenové školské rady z pedagogických pra-
regionu Benešovska. Pøítomní projednali covníkù školy  Mgr. Vìra Doležalová, Mgr. Všem obèanùm Benešova nad Plouènicí 
otázky školské problematiky a spoleènì si Zdeòka Èerná a Marcela Jansová a jmeno- pøejeme klidné prožití adventu, krásné Vá-
prohlédli prostory benešovské základky.  vaní zástupci zøizovatele - Karel Vrbický, Jiøí noce a úspìšný start do Nového roku 2012.
Podìkování patøí Báøe Kuèerové, Kamile Zelený a Bc. Zdena Èvanèarová. Ustavující 
Procházkové a Kristýnì Blatové z 9. A, které zasedání školské rady se uskuteèní 12. Mgr. Miroslava Šmídová

Vánoèní prázdniny:  Vánoèní prázdniny:  

od 23. prosince 2011
do 2. ledna 2012 

nástup do školy:
v úterý 3. ledna 2012

ZÁPIS DÌTÍ DO 1. ROÈNÍKU 

Na základì ustanovení odst. 1 § 46 zákona è. 561/2004 Sb. (školský zákon) 
se v pátek 20. ledna 2011 od 10 do 17 h 

v budovì školy „Bílá“ - Komenského 274, Benešov nad Plouènicí 
uskuteèní 

ZÁPIS DÌTÍ DO 1. ROÈNÍKU 
základního vzdìlávání v Základní škole:  Benešov nad Plouènicí 

pro školní rok 2012/13. 

K zápisu se dostaví zákonní zástupci s dìtmi narozenými od 1. záøí 2005 
do 31. srpna 2006 a zákonní zástupci dìtí, kterým byl ve školním roce 2011/12 

povolen odklad školní docházky. 

Na základì ustanovení odst. 1 § 46 zákona è. 561/2004 Sb. (školský zákon) 
se v pátek 20. ledna 2011 od 10 do 17 h 

v budovì školy „Bílá“ - Komenského 274, Benešov nad Plouènicí 
uskuteèní 

ZÁPIS DÌTÍ DO 1. ROÈNÍKU 
základního vzdìlávání v Základní škole:  Benešov nad Plouènicí 

pro školní rok 2012/13. 

K zápisu se dostaví zákonní zástupci s dìtmi narozenými od 1. záøí 2005 
do 31. srpna 2006 a zákonní zástupci dìtí, kterým byl ve školním roce 2011/12 

povolen odklad školní docházky. 
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Výstupem ètyødenní práce bylo portfolio 
fotografií, doplnìné o názory jednotlivých 

Základní škola získala dotaci ve výši Výmìnný pobyt èeských dìtí v nìmecké protagonistù k životu na planetì Zemi.
9743 eura (z celkové èástky 11 463 eura) na Pirnì absolvovalo ve dnech 6. 9. - 10. 9. Z jednotlivých prací byly vytvoøeny velko-
realizaci mezinárodního projektu Umìní celkem 14 èeských a 14 nìmeckých školákù. formátové fotografie, které byly vystaveny 
bez hranic. Dìti zde plnily zadání pod názvem Zemì, na závìreèné výstavì dne 26. 10. 2011 v 

Poskytovatelem dotace je Euroregion zázraèná planeta. Zkoumaly péèi našich galerii školy.
Elbe-Labe v rámci programu Cíl3, jímž sousedù o krajinu, odpadové hospodáøství, Vzdìlávací kurz pro dospìlé ve dnech 
mohou být financovány mezinárodní akti- péèi o opuštìná zvíøata. V rámci pobytu se 3. 7. - 6. 7. absolvovalo celkem 15 výt-

varných nadšencù, o které se starali dva 
lektoøi a tlumoèník. Práce byla zahájena 
semináøem o možnostech využ i t í  
grafického programu COREL pro vytvoøení 
šablon, které jsou zá-kladem tvorby 
technikou airbrush. Pøipra-vená digitální 
podoba šablony byla vyøezá-na na 
laserovém profesionálním pøístroji (plotru) 
a práce ve výtvarné dílnì mohla za-èít. Bylo 
vytvoøeno na 30 obrazù, jejichž té-matem 
byl život po životì, dar víry a auto-portrét. 
Výtvarníci používali buï barevné tuše, nebo 
profesionální autolaky. V zápalu tvorby se 
obèas pøehøívaly kompresory, nucené 
pøestávky byly využity buï k pøípravì 
dalších šablon, nebo diskusemi nad 
jednotlivými díly. 

Výtvarná díla byla vystavena na závì-
reèné výstavì dne 26. øíjna v galerii školy. V 
rámci vernisáže byli hosté vystaveni nejen 
pùsobení duchovních obrazù, ale i atmo-
sféøe evokující pocity vdìku, duchovního 
naplnìní a pokory èlovìka k životu. Své 
pocity mohli vypsat na pøipravené papírové 

musely domlouvat na jednotlivých akti- pásy, které nesou svìdectví o prožitku navš-vity v rámci vymezeného území. Partnerem 
vitách, výstupem pak byla výtvarná dílka, tívené vernisáže. Myšlenka duchovního projektu je Pestalozzi Gymnasium v Heide-
zachycující nešvary souèasné spoleènosti ve prožitku byla završena intuitivním výbìrem nau, s nímž naše škola spolupracuje již 19 
vztahu k životnímu prostøedí. kamene vdìènosti, který symbolizoval pro let. 

Výmìnný pobyt nìmeckých dìtí v Be- každého jeho osobní život.Projekt umìní bez hranic sestával ze 
nešovì nad Plouènicí absolvovalo ve dnech Pro zájemce, kteøí se na výstavu ne-ètyø èástí - dva výmìnné pobyty žákù Zá-
4. 10. - 7. 10. celkem 14 nìmeckých a 14 dostali, máme dobrou zprávu: Všechny prá-kladní školy Benešov nad Plouènicí, pøe-
èeských dìtí. Dìti mìly za úkol fotografovat ce budou vystaveny v èervnu 2012 v rámci devším tìch, kteøí se uèí nìmecký jazyk a 
pøírodní i industriální prostøedí, tento oslav Benešovského slunovratu.studentù Pestalozzi Gymnasia v Heidenau. 
materiál pak zpracovávaly pod vedením Výmìnné pobyty byly zamìøeny na ekologii 
odborného lektora v poèítaèových uèeb-  Mgr. Dagmar Tesarèíkováa práci s digitální fotografií. Další èástí pak 
nách benešovské základní školy v nìkolika autor projektubyl vzdìlávací kurz pro pedagogy a výtvarné 
programech, vèetnì tvorby fotomontáží. Mgr. Miroslava Šmídovánadšence. Kurz byl zamìøen na poèítaèovou 

grafiku v programu COREL a tvorbu tech-
nikou airbrush. Poslední akcí pak byla 
spoleèná øíjnová výstava prací dospìlých i 
dìtí.

Projekt Umìní bez hranic zakonèen

Mìsta jsou slavnostnì vyzdobena a na ná- lé Bartáèkovi, Mališovi, Podolínští a Pulkovi.
mìstích se rozsvìcují vánoèní stromy. Pøejeme Vánoce plné pohody a lásky a 

Uvìdomujeme si, že ochrana pøírody je V našem mìstì je již tradicí, že vedle š�astné vykroèení do roku 2012.
v souèasné dobì velmi dùležitá. Snažíme se velkého vánoèního stromu stojí 4 malé Kolektiv MŠ
proto vést dìti k poznávání a ochranì okolní stromeèky, které ozdobily svými výrobky 
pøírody. Ekologická výchova je pøirozenou naše dìti.  
souèástí všech našich aktivit. Spolupráci Pøípravy na vánoce jsou v plném 
nám nabídl pan Karel Barbora, kterému proudu, a je nejvyšší èas  podìkovat všem, 
tímto dìkujeme. Zhotovil krmelec pro lesní kteøí pøispívají sponzorskými dary. Dìkuje-
zvìø, který mùžete najít na Táborském vr- me všem, kteøí s námi spolupracují a nikdy 
chu. Dìti z mateøské školy do nìj budou no- nezapomenou na dìti z mateøské školy.
sit zvíøatùm krmení, a tak jim pomohou Jsou to  paní:  Rélichová, Marie a Zdena  
pøeèkat zimní období. Neubauerovi, Kateøina Štìpánková, Lia Jan-

Pøedzvìstí blížících se Vánoc je advent. sová, Karolína Haklová, pan Kofroò,  manže-

Enviromentální výchova v MŠ
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O radost ze „psího dotyku“ se díky canisterapii dìlí s ostatními
Od malièka si pøála mít psa a koèku, 

nosila domù každé zatoulané kotì, hladila 
každého psa, kterého potkala na ulici. 
Rodièe však její lásku ke zvíøatùm nesdíleli 
a tak si musela na splnìní dìtského snu 
poèkat až do dospìlosti. Dnes je hrdou 
majitelkou dvou krásných fenek zlatého 
retrívra a jejich poøízením povýšila svùj sen 
na životní poslání. Díky ètyønohým chlupá-
èùm totiž pomáhá nemocným. O kom je 
øeè? O usmìvavé Irenì Zárubové, kterou 
jistì znáte z benešovského mìstského 
úøadu, kde zastává funkci vedoucí staveb-
ního úøadu. Se svými pejsky se již sedm let 
vìnuje canisterapii a my jsme se s ní setkali 
na poslední besedì vzdìlávacího kroužku 
Všeználek, který pro dìti organizuje 
Rodinné centrum Medvídek, a tak nás se 
svými hafany zaujala, že jsme ji pro vás 
vyzpovídali… 

Co je to canisterapie a jak jste se k ní dosta-
la?  

Canis (pøeloženo z latiny) je pes, terapie Bárou trénovat. V listopadu 2004 jsme u zažily jsme toho spolu hodnì. Bára má mi-
znamená léèba. Zjednodušenì je to tedy spoleènosti Helppes v areálu psychiatrické mo canisterapeutických zkoušek složeny i 
„léèba psem". Jde o pozitivní pùsobení pøí- léèebny v Praze v Bohnicích složily caniste- zkoušky sportovní kynologie ZOP a ZZO.
tomnosti psa na zdraví èlovìka. Canistera- rapeutické zkoušky a stal se z nás canistera- Arwínka to je balzám na duši. Je hroz-nì 
pie klade dùraz na øešení problémù psycho- peutický tým.  submisivní, neuvìøitelnì poslušná a klid-ná. 
logických, citových a sociálnì  integraèních, Jak se jmenují vaši psi, jak jsou staøí a jaký Ale zase když pracuje pøi myslivecké pra-xi, 
pùsobení na fyzické zdraví je u ní druhotné. každý z nich je? dokáže být akèní a projeví s v ní tempe-
V roce 2002 jsem si poøídila fenku Báru a Vlastním dvì fenky plemene zlatý ret- rament loveckého psa. Arwínká má mimo 
postupnì jsem zjiš�ovala, jak úžasné rívr: Barušku (9 a ½) let a Arwínku (oficiálnì canisterapeutický zkoušek složeny i zkoušky 
plemeno zlatý retrívr je a kolika aktivitám se Arwen Famous Gold), které je 5 ½ let . lovecké (OVVR - Ovìøení vrozených vlast-
s ním èlovìk mùže vìnovat. Zaèala jsem se Bára to je osobnost. Je to neskuteènì ností retrívrù, ZV - zkoušky vloh, PZ - pod-
setkávat s lidmi kolem psù, zejména chytré (až vychytralé) zvíøátko. Je tvrdohla- zimní zkoušky, BZ - barváøské zkoušky a 
„zla�áèkù“ a tak jsem se dozvìdìla i o vá, ale zároveò uèenlivá, milá a kontaktní. NFTR  národní Field trials retrívrù) a zkoušky 
canisterapii a øekla jsem si, že by bylo hezké, Neznám psa, který by se jí vyrovnal v její váš- sportovní kynologie ZZO a working testy. S 
kdyby Bára pøinášela radost nejen mnì, ale i ni pro aport a vodu.  I pøes svùj vìk a zdra- Arwínkou se pohybujeme nejen na poli 
ostatním lidem, kteøí to potøebují. Pøeèetla votní stav (má 4x operované zadní nohy) je pracovním, ale i na poli výstavním, kde do-
jsem si nìjaké informace, zaèaly jsme s neuvìøitelnì akèní. Je to mùj první pes, sáhla mnoho úspìchù (Klubová vítìzka mla-

dých Slovenska 2007, Èeský šampion, Èeský 
Grandšampion, Klubový šampion KCHLS  
klub chovatelù loveckých slídièù, šampion 
Polska.

Každá je jiná, každá je pro mne ale úžas-
ná a jedineèná. Nedala bych je za nic na svì-
tì. 
Vzpomenete si na svého prvního klienta?

Na naší první canisterapii nikdy nezapo-
menu. Bylo to v Domovì pro osoby se zdra-
votním postižením (døíve Ústav sociální 
péèe) ve Žlebu. V hernì na nás èekalo cca 17 
klientek, mìla jsem velkou trému, nevìdìla 
jsem, jak to Bára zvládne. Bylo to ale 
úžasné, pøirozené, klientky nadšené a já 
odcházela z ústavu plna dojmù, a pyšná na 
Báru. Myslela jsem, že už tam nikdy nebude 
chtít jít, bylo to pro ni pøeci jen dost 
nároèné, ale pøi další návštìvì bìžela od 
vchodu rovnou do herny.
Kam za klienty vyjíždíte, jak èasto a kdo 
jsou vlastnì vaši klienti?
Dlouho domu jsme jezdily do Domova pro
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Hned na zaèátku mìsíce jsme se sešly u prosince v 16 h do Mìstského kina, kde vám nìco nepøedstavitelného.
nás v centru s kosmetièkou Jiøinou Prùcho- celý projekt pøedstavíme, budeme promítat Do dalšího roku vám pøejeme hodnì 
vou. Pøedstavila nám základní péèi o ple�, fotografie a seznámíme vás také s našimi zdraví, štìstí, vzájemného pochopení a 
správné používání kosmetiky a líèidel, lektory.   dìtem pøejeme úsmìv, a� jim dìtství vydrží 
vysvìtlila, jaké jsou pro každou ple� vhodné Ve sváteèní den 17. listopadu jsme co nejdéle a neztrácejí svá køídla. 
pøípravky a také nás seznámila s rùznými spoleènì s KDU-ÈSL rozsvítili u Nové školy Nám všem ještì pøejeme, abychom se 
druhy masáží.  desítky lampionù a vydali se na tradièní lam- nechali dìtmi a jejich svìtem inspirovat i v 

Od ledna budete mít možnost každou pionový prùvod.  Tentokrát jsme poprvé po tom dnešním uspìchaném èase.
støedu nabízené kosmetické služby využít opakovaných prosbách rodièù prošli delší Dìkujeme touto cestou všem za letošní 
pøímo u nás v centru, kde bude také trasou mìsto. Tímto dìkujeme Mìstské pomoc, hlavnì našim rodinám, pøátelùm a 
zajištìno hlídání dìtí. policii Benešov nad Plouènicí za skvìle také sponzorùm a dobrovolníkùm, protože 

Naše pøedsedkynì Andrea Kulíková se zvládnuté bezpeènostní opatøení a dopro- bez vás by tohle všechno nebylo možné.
stala krajskou koordinátorkou Sítì mateøs- vod po celou dobu trvání prùvodu.
kých center pro Ústecký kraj a tak jsme byli Již tradièní Vánoèní fotografování se Zi- Krásné vánoce a š�astný nový rok.
pozváni v pondìlí 7. listopadu do Jílového u tou Kakarovou, které jsme pro vás pøipravili 
Dìèína - na slavnostní otevøení nového Ma- na 24. listopadu, se znovu setkalo s velkým Andrea Kulíková
teøského centra Sovièka. Máme radost, že ohlasem. Poprvé v novém centru paní foto- Stáòa Pongráczová
se centra rozrùstají a nabízejí své služby v grafka nafotila pøes 70 usmìvavých dìtièek. Gábina Macharová
dalších mìstech a my tak pøejeme novému I pøes velký poèet dìtí se vše obešlo bez 
centru hodnì spokojených dìtí a rodièù. komplikací a naopak se dìtem od nás vùbec 

Další a zároveò poslední setkání našich nechtìlo domù.
šikovných dìtí v rámci vzdìlávacího kroužku Vidìt jste nás mohli i na námìstí, kde se 
Všeználek probìhlo v sobotu 12. listopadu. dne 25. listopadu opìt rozsvítil vánoèní 
Tentokrát si rekordní poèet dìtí a také stromeèek. Byl pro vás pøipraven malý pøed-
rodièù nenechalo ujít canisterapii s Bc. Ire- vánoèní jarmark plný krásných vìcí z tvorby 
nou Zárubovou a jejími psími pomocníky. našich maminek. 
Øíkali jsme si, že na závìr bychom mìli dì- Poslední listopadovou sobotu jsme o-
tem splnit jejich sen a máme radost, že to pìt kreativnì tvoøily pod vedením Marcelky 
tak bylo. Paní Zárubová vysvìtlila dìtem, co Heømanové. Tentokrát jsme si ve velmi pøí-
canisterapie znamená, komu dokáže pomá- jemné atmosféøe vyrobily nádherné ad-
hat a co všechno musí umìt pejsek, aby se ventní vìnce. Tìžko bychom vybrali ten nej-
tomuto oboru mohl se svým pánem vìno- hezèí, protože všechny byly nádherné a ori-
vat. Nakonec pejskové pøedvádìli dìtem ginální. 
všechny své dovednosti pøímo v praxi a A tak listopad utekl jako voda a my tu 
neumíme ani popsat to nadšení, které ten máme nejkrásnìjší svátky v roce. Pøejeme 
den u nás zavládlo. Dìkujeme paní Zárubo- vám, aby vedle vás u stromeèku byli vždy 
vé, jejím pomocnicím a samozøejmì pejs- lidé, které máte rádi, aby tento èas byl 
kùm za úžasné dopoledne. vìnovaný hlavnì dìtem, protože èekání na 

Pokud vás zajímá, co jsme všechno v Ježíška a následná svìtýlka v dìtských o-
rámci tohoto kroužku podnikali, pøijïte 16. èích, když zazvoní zvoneèek a on dorazí, je 

Mìsíc listopad byl v rodinném centru plný zábavy, vzdìlávání a tvoøení

foto na této dvojstranì: A. Houšková

lidi se zdravotním postižením do Dolního dlouho, a proto se využívá touha štìnìte po dál, hlavnì kamarádùm a majitelùm našich 
Žlebu, kde jsme klientky navštìvovaly v kontaktu s èlovìkem. Majitel psa musí odchovù, kteøí se této èinnosti chtìjí vìno-
intervalu 1x týdnì nebo 1x za dva týdny. Pak zajistit, aby z nìj vyrostl klidný a vyrovnaný vat.
jsme musely docházky pøerušit, neb jsem pes, který bude trpìlivý a spoleèenský a Jak se daøí skloubit práci na úøadì a canis-
mìla pøed státnicemi a Arwínka byla bøezí. V unese velkou psychickou zátìž. terapii?
souèasnosti dojíždíme do MŠ v Masarykovì Canisterapeutické zkoušky probíhají po- Canisterapii se vìnuji ve svém volném 
nemocnici v Ústí nad Labem a také jsme dle zvláštního zkušebního øádu.  Testuje se èase, v práci o tom kolegové a kolegynì 
poprvé navštívily klienty v Domì seniorù v pøi nich povaha psa, zda je dostateènì dlouho nevìdìli. Èas vìnovaný psùm a je-
Chlumci. Návštìvy jsou v intervalu 1x mì- klidný, vyrovnaný a zda je vhodný pro práci s jich výcviku je pro mne odreagování a relax.
síènì. nemocnými. Cílem zkoušek je identifikovat 
Jak nároèný je výcvik canisterapeutického a vyøadit psy, kteøí se projevují bázlivì nebo Irena Zárubová pracuje na Mìtském 
psa? agresivnì, anebo nemají pøirozený zájem o úøadì Benešov nad Plouènicí od roku 1997. 

Pøi výbìru psa pro canisterapii není dù- kontakt s lidmi. Zkoušky se sestávají z Dálkovì vystudovala bakaláøské studium na 
ležité plemeno, ale pøedevším jeho povaha, povelù základní poslušnosti a simulovaných VŠB v Mostì a v pøíštím roce zakonèí i 
výchova a výcvik. Pro èinnost canisterapeu- situací, se kterými se mùžete setkat v zaøíze- navazující inženýrské studium na této 
tického psa, by mìl být pes pøipravován již ních (hluk, berle, invalidní vozíky, neobvyklé vysoké škole. V souèasné dobì je majitelkou 
od štìnìèího vìku. To znamená, že by mìl chování klientù apod.) 2 psù, 2 koèek a vlastní také svou me-
žít s èlovìkem v bytì, ne v kotci, mìl by být Každý canisterapeut si svého psa vycho- zinárodnì registrovanou chovatelskou sta-
zvyklý na kontakt s cizími lidmi, s jinými zví- vává a cvièí sám, a spolu pak tvoøí caniste- nici s názvem PURE SOUL.
øaty, s cizím a hluèným prostøedím. Zákla- rapeutický tým (na rozdíl od asistenèních 
dem canisterapeutického psa je hlazení a psù). Já jsem si takto vychovala a vycvièila Dìkuji za rozhovor a pøeji spoustu 
mazlení. Obojí musí takový pes vydržet své dvì feny, ale své zkušenosti pøedávám prima chvilek s vašimi hafany…                (ah)
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budoucna už se jistì nestane, že bychom pøíštím roce. 
Máme za sebou první celý rok nového jako mìsto zfalšovali nìjakou smlouvu- ty Jsem nesmírnì rád, že naše zastupitels-

volebního období a Vy máte pøed sebou jsou transparentní. tvo v èervnu schválilo naším návrhem svùj 
také poslední letošní èíslo našich mìstských 3. Øeší se problematika hazardu nesouhlas s nesmyslným slouèením dìèíns-
novin. Než Vám popøeji vìci, které se v tuto Prosincové zastupitelstvo bude opìtov- kého gymnázia a Evropské obchodní akade-
chvíli sluší, tak mi prosím, dovolte krátkou nì jednat o tom, zda a jak chce regulovat mie. Osobnì jsem toto usnesení spoleènì 
bilanci uplynulého roku a toho, co se nám v hazard. Návrh Koalice na úplný konec se svým názorem vyjádøil i na zasedání kraj-
nìm podaøilo. Za Koalici pro Benešov i za automatù, který mimochodem v tuto chvíli ského zastupitelstva. V této vìci se i nadále 
sebe jsem spokojen s tím, èeho jsme v pøipravuje mìsto Dìèín, schválen nebyl. hodnì angažuji a troufnu si odhadnout, že 
uplynulém roce dosáhli. zmìna a koneèná záchrana samostatnosti 

1. Zásadní mìrou vzrostl zájem ob- Otevøeli jsme celou øadu problémù, obou škol je nadosah. Za poslední rok uka-
èanù o mìstské problémy aktivním vystupováním a vlastními návrhy zujeme, že politika v našem podání není o 

zveøejòují se audiozáznamy a podklady na usnesení pomáháme ovlivòovat politiku zvedání rukou a zákulisním „kšeftování“ s 
pro jednání na internetu, jednání mìsta (naposledy tøeba naším návrhem na vlastními zájmy. Se situací v našem mìstì 
zastupitelstva se úèastní øádovì násobnì jednání s panem Šámalem, majitelem spokojení nejsme, pøijde nám nesmyslná 
více lidí než v uplynulých obdobích, spousta Benaru 02, díky kterému mohou fotbalisté spousta rozhodnutí, která veøejnì kritizuje-
problémù mìsta se probírá „na ulici“. trénovat na škvárovém høišti a mìsto platí me. Nicménì i to je úkolem opozice.

2. Byla nastavena pravidla pro ús- pouze náklady na údržbu). Krajská dopravní Chtìl bych Vám jménem Koalice pro 
pornìjší a transparentnìjší zadávání mìst- policie v prùbìhu letošního roku vážila Benešov i jménem svým popøát co 
ských zakázek tìžká nákladní vozidla a ve spolupráci s nejpoklidnìjší prožití vánoèních svátkù a 

Takzvaná semilská smìrnice šetøí mìstu Ústeckým krajem øeší zásadní koncepci úspìšný vstup do nového roku 2012. Roku, 
statisíce až miliony - tlaèíme na kvalitu zamezení tranzitu tìžké komerèní pøepravy který jistì nebude pro mnohé z nás 
smluv, které musí pøedkládat mìsto, nikoliv po silnicích 2. tøídy, což se týká i našeho lehkým…
zhotovitel èi dodavatel zakázky- do mìsta. Osobnì vìøím dalšímu vývoji v Filip Ušák, Koalice pro Benešov

Filip Ušák: Bilance roku 2011

UPOZORNÌNÍ

Platby za pronájem hrobových míst, 
schránek kolumbária a pronájem po-
zemkù za rok 2011 jsou splatné 31. 
12. 2011. Platby mohou být uhrazeny 
v pokladnì Mìstského úøadu nebo 
bankovním pøevodem na úèet 19-
4822431/0100 pod variabilním sym-
bolem: pronájem hrobových míst a 
schránek kolumbárií - VS 3632 / pro-
nájem pozemkù - VS 2131.

V sobotu dne 12. 11. 2011 se konala litních znaèek z rùzných oblastí Moravy. Pøi 
akce Košt svatomartinských vín, poøádaná samotné degustaci si mohl každý z pøítom-
spolkem BS- Aktiv. Akce probìhla v klubov- ných vína nejen ohodnotit, ale také se doz-
nì sokolovny za celkem hojné úèasti oby- vìdìt základní informace o degustovaném 
vatel našeho mìsta. Velký dík patøí paní Lídì vzorku.  Po ochutnávce byly body seèteny a 
Šumové, která akci nejen pøipravila, ale  po- vybralo se víno, které sklidilo mezi hosty 
starala se také o program celého veèera.  V nejvìtší úspìch. Kdo mìl zájem, mohl si nì-
úvodu jsme byli seznámeni s tradicí svato- která vína zakoupit pøímo na místì. A jak už 
martinských oslav. to k ochutnávce vín patøí, bylo i nìco dobré-

 Tradice vznikla již v 18. století za vlády ho na zub. 
císaøe Josefa II. V ten den - na svatého Dále se nám o pøíjemnou atmosféru ce-
Martina - chodívali majitelé vinic ke svým vi- lého veèera postarala country skupina 3D. 
naøùm ochutnat nové víno a podle jeho Za podporu veèera dìkujeme paní starostce  
kvality se pak rozhodovali, jestli s vinaøem Mgr. Dagmar Tesarèíkové a panu Mgr. Mila-
prodlouží smlouvu na další rok. A pokud byl nu Špièkovi, který akci podpoøil i jako spon-
spokojený a smlouva byla prodloužena, byl zor. Po skonèení akce se lidé rozcházeli s 
to opravdu pádný dùvod k oslavì. Nám z pøíjemným pocitem. Tento zážitek lidem jis-
tohoto prastarého zvyku do dnešních dnù tì zpøíjemnil pochmurné listopadové odpo-
zùstaly svatomartinské oslavy, svatomartin- ledne. Bylo by hezké, kdyby se z této akce v 
ské víno a svatomartinská husa. našem mìstì stala každoroèní tradice.

 Ochutnávala se nejen tato mladá vína, 
ale mnoho jiných èervených a bílých vín kva- Za BS-Aktiv Ondøej Pacina

BS-Aktiv vás  listopadu pozval na košt svatomartinských vín

Foto: Naše Dìèínsko

POZVÁNKA NA KONCERT

Benešovský spolek BS-Aktiv srdeènì 
zve všechny naše spoluobèany na Velký 
Vánoèní koncert zpìvákù Bel Canta. 
Tento vánoèní koncert  pøipravila pro 
nás velmi známá osobnost Prof. Jana 
Scholzeová. Koncert se koná 22. 12. 
2011 od 18. hod. v klubovnì na Sokols-
kém vrchu. Vstupné je 50 Kè a bude vy-
užito na vánoèní výzdobu pro obèerst-
vení pøi akci. Do 20. 12. 2011 se mùžou 
lidé pøihlásit osobnì u p. Šumové a ne-
bo na tel. 724293072 a zamluvit  si mís-
to. Poèet míst je omezen. Vìøíme ,že se 
lidé pøijdou odreagovat a naladit na vá-
noèní atmosféru. Pøi akci nám bude sví-
tit Betlémské svìtlo, které si pak bude-
te moci odnést domù. A na závìr roku 
Vám pøejeme všem krásné prožití 
Vánoèních svátkù a v Novém roce 
hodnì zdraví, spokojenosti a radosti ze 
života.                                          BS-Aktiv
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nebylo v chránìné krajinné oblasti Èeského hlediska ochrany životního prostøedí. Vytìs-
støedohoøí. nìní tranzitní dopravy mimo mìsto a pøi-

Benešov nad Plouènicí z hlediska Vra�me se ke kamionùm. Když se tom blízkost mìsta k páteøním trasám 
napojení na své okolí nemá široký výbìr i podíváme v okolí našeho státu, tak zjistíme, (napojení na D8 atd.). Otázkou jsou finance. 
pøes to, že je køižovatkou cest. Jen díky tomu že v praxi existují urèité regulace, které V souèasném plánu Ministerstva dopravy 
v našem mìstì mají svou zastávku rych- dopøávají obèanùm rùzných obcí zejména na roky 2014 až 2020 na to peníze nejsou, 
líkové spoje. Tím se mùžeme podívat na noèního klidu. Napøíklad se jedná o zákaz takže se s výstavbou nepoèítá. Pokud ale 
železnici. Co se týká nákladní dopravy, tak noèních jízd nákladních vozidel, zpravidla dojde v roce 2014 k plánované výstavbì je-
není pro „pamìtníky“ žádným problémem od 18:00 hodiny do 06:00 hodiny. Nebo je zu na Labi v Dìèínì, je znaènì pravdìpodob-
zjistit, že tato má oproti pøedcházejícím prùjezd ve veèerních a noèních hodinách né, že by se potøebné finanèní prostøedky 
obdobím podstatnì menší frekvenci, takže zpoplatnìn do obecní kasy coby kompenza- našly rychle.
touto cestou, která je ekologiètìjší než ce za hluk a vibrace. Další zajímavou Výstavba jezu na Labi se týká jen Dìèína 
kamionová, se dnes pøepravuje ménì regulací je povinné vážení všech nákladních pouze zdánlivì. Týká se to i našeho mìsta, 
nákladu. Kamiony ve stále se zvyšujícím vozidel, která do obce vjíždìjí s patøiènou protože by již pøi samotné výstavbì vznikla 
poètu jezdí jak ve dne, tak v noci skrz mìsto, sankcí za vyšší hmotnost, než je povolena. nová pracovní místa. Další by vznikla v 
což zejména v noci je díky vibracím a hluku k Tyto regulace se v místech, kde jsou použity, navazujících èinnostech, jako je rozvoj 
pochopitelné velké nelibosti obèanù, kteøí tak dostaly rychle do povìdomí dopravcù, nákladní, ale i osobní plavby, lodìnic a 
bydlí zejména u silnice è.262 (Èeskolipská a že mnozí upravili své trasy tak, aby se tìmto pøekladiš�. Tím by to nekonèilo. Tento stav 
Dìèínská). Je smutné, že není dodržován místùm, jak to jen jde, vyhýbali. Ano, je zde i by pøinesl i zájem investorù, takže by 
zákaz prùjezdu nákladních vozidel pøes jedno plánované øešení, kterým je pøeložka vznikala nová pracovní místa v nových pro-
Habartice. Zjevnì zde chybí èastìjší kontro- silnice I/13. Mnozí si pamatují, jaké to byly vozech všeho druhu. I naše mìsto by tak 
ly a postihy. Ale ani osobní doprava na tom „boje“, když se tato pøeložka plánovala v získávalo více finanèních prostøedkù z daní k 
není nejlépe. Co se týká železnice, jistì by rùzných variantách pøes naše mìsto. Teï je svému rozvoji. Logicky s tím by se i podpo-
vítanou zmìnou bylo nasazení i jiných plánována varianta sever-sever, která by øilo školství co do pøípravy potøebných 
dopravcù, aby zde vzniklo konkurenèní pøivedla tuto silnici blíže k mìstu pod profesí na všech úrovních. V neposlední 
prostøedí nejen co do ceny, ale i co do Ovesnou a vedla by prakticky kolem mìsta v øadì by se skuteènì øešily sociální prob-
pohodlí. Autobusy? Ano, jezdí, i když záøezu. Realizace tohoto øešení by byla ze lémy. Takže se mùže jednat o dobrý start k 
prakticky zanikly dálkové spoje. Díky všech zpracovaných variant, které poèítají s øešení nejpalèivìjších problémù souèas-
souèasnému poètu spojù jak železnièních, touto komunikací v údolí Plouènice, pro nosti.
tak autobusových a také díky rostoucím naše mìsto nejvýhodnìjší, zejména z Ota Draèka  
cenám za uvedené druhy dopravy, si obèané 
snadno spoèítají, kdy za použití osobního 
vozidla mají náklady nižší, nebo že z dùvodu 
mezery mezi spoji jsou nuceni osobní 
automobil použít. Takže dá se i øíci, že 
výsledkem je zbyteèná zátìž životního 
prostøedí.

     Když už jsme u osobních automobilù, 
ale i u tranzitù. Tak se v poslední dobì 
rozmáhá parkování na zelených plochách. 
Staèí se napøíklad podívat veèer èi v noci z 
Èeskolipské ulice za sochu Švermy… A tak by 
se dalo pokraèovat. Jako by naše mìsto 

Doprava a naše mìsto

AUTOGRAMIÁDA

Vánoèní koncert

Autogramiáda knihy Vl. Šefla

22. 12. 2011 od 18 hod se mùžete v
klubovnì na Sokol. vrchu tìšit na

Vánoèní koncert,

po nìmž bude nákladovat 

Autogramiáda knihy Vl. Šefla
"Støípky z minulosti našeho mìsta”

Vstup: 50 Kè,-
Knihu je možné objednat na tel. è. 724 
293 072. Jedná se o 1. vydání v ome-
zeném množství! Cena je stanovena na 
950 Kè,- a pøedstavuje pouze náklady na 
výtisk.

Kniha bude vytištìna v kroužkové vazbì. 
O vydání se postará spolek BS-Aktiv.

 

Kontejnery
pøistavení a odvoz stavební suti, 

domovního odpadu, 
železného šrotu, 

paøezù, vìtví, trávy, atd., 
na pøání zákazníka možnost 

nakládky minibagrem. 
Dále dovoz písku, 

štìrku, betonu, kaèírku  
a stavebního materiálu.

Mobil: 
603 544 650, 603 544 606
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Zábava jde i bez kouøe
I takové zemì jako je Itálie,kde snad už 

dìti kouøily, dospìli k rozhodnutí o zákazu 
kouøení ve veøejných prostranstvích. A 
svìte div se! ono to funguje a to ke 
všeobecné spokojenosti. To samé je ve 
Skandinávských zemích, kde je úplnì 
normální, jít si zakouøit pøed restauraci a 
neotravovat vzduch uvnitø. Chorvaté, kteøí 
neodmyslitelnì mají cigaretu v koutku, jdou 
stejnou cestou aniž by tvrdošíjnì brojili za 
„kuøáckou demokracii“. V této souvislosti 
lze s velkým potìšením konstatovat, že i 
zastupitelé našeho mìsta ctí trend ve 
vyspìlé Evropì a skoro jednohlasnì od-
souhlasili, že v našem novì zrenovovaném 
kulturním stánku Kinì prosadili zákaz kou-
øení ke všeobecnému blahu návštìv-níkù, 
tak jak tomu je napø. i v kulturním domì v 
Krásné Lípì. I tam ze zaèátku mìli problémy 
s lidmi, kterým se to nelíbilo, ale dnes jsou 
všichni moc rádi, že tomu tak je. Na 
návštìvnosti zaøízení to neubralo a i plesy 
jsou všechny nekuøácké. Doufáme jen, že se 
tento zákaz bude v Kinì dodržovat! 

Dìkujeme!
Obèané našeho mìsta

The Plastic People
of the Universe

10. 12. 2011 od 21:30 hod. 
v clubu Gorilla vystoupí 
v rámci již tradièní akce: 
"Lucie noci upije vol.4" 

absolutní legendy èeského 
undregroundu: 

The Plastic People
of the Universe, 

www.plasticpeople.eu. 

Poté vystoupí Vodopaad /Dìèín/ a 
Triky z elektriky /Benešov n. Pl./ 

Sponzorem akce je INTERKOV s.r.o.

Každá Lucie dostane dárek!
Vstup: 150,- Kè pøedprodej/ 180,- Kè 

na místì. Pozor!!! Omezený poèet 
vstupenek! Pøedprodej: club Gorilla - 
každou sobotu èi na tel. 777 888 753. 

Poøádá Lucie Karchòáková.

The Plastic People Of the Universe 
vznikli v roce 1968 a jejich tvorba, 

ovlivnìná v zaèátcích zejména 
americkými Velvet Underground, 

Captainem Beefheartem èi Frankem 
Zappou se stala bìhem doby jednou z 

nejoriginálnìjších na nejen èeské 
rockové scénì. 

POZVÁNKA

Pro ženy 
Adler, Elizabeth - Hoøká vùnì lásky - Precious žije osamìlým životem naplnìným prací až do 
doby, kdy jí cestu zkøíží okouzlující Bennett. Plnì se oddá vášnivému vztahu a už se tìší na 
svatební den, který si spolu naplánovali. Jenže její milý se k obøadu nedostaví. Ponížená 
nevìsta ale nemá na slzy èas: vystrašená sestøenice Lily jí naléhavì žádá o schùzku.
Felber, Edith - Královna stínù - francouzská princezna Isabela je jako dvanáctiletá provdána za 
anglického krále Eduarda II. Krásný mladík se zpoèátku jeví jako vysnìný šlechetný rytíø, 
postupnì však dívka procitne do hoøké reality.
Howell, Hannah - Ukrytá vášeò - krásná Gytha se v pøedveèer své svatby dozví, že její 
snoubenec, dìdic sídla Laiturn Manor, je mrtev. Dívka se teï musí provdat za nového dìdice, 
rytíøe Thayera. Tento muž bojoval v mnoha bitvách, ze kterých si odnesl zjizvenou tváø a 
zlomené srdce. Dokáže nevìsta odkrýt jeho nitro a najde tam ukrytou vášeò a lásku?
Váòová, Magda - Pavouk v síti - lidé spøádají sítì svých vztahù, aby získali, po èem touží, a když 
se jim to podaøí, nemùžou už svou sí� opustit. Autorka v novém románu ukazuje svým 
hrdinùm, kudy ven z nenasytných citù, zbožných pøání a pokryteckých pastí.
Brown, Sandra - Ostrý støih - strhující pøíbìh lásky, vášní a zloèinu, v nìmž je všechno jinak, 
než se na první pohled zdá.

Napìtí
Viewegh, Michal - Mafie v Praze - tento thriller je volnì inspirován mnoha trestnými èiny, 
které se v Èesku skuteènì staly, aniž byli jejich pachatelé odhaleni a potrestáni. Na knize 
spolupracoval s autorem známý novináø a spisovatel Jaroslav Kmenta.
Webb, Debra - Beze jména - policie se pokouší vyjednávat s únoscem dìvèátka, ten je však 
ochoten mluvit pouze s bývalým agentem FBI McBridem. Proè ho chce zloèinec zatáhnout do 
hry? Pøi vyšetøování pomáhá Ryanovi pøitažlivá agentka Vivian. V její minulosti se ale skrývá 
tajemství, které je oba mùže stát život...
Floyd, Bill - Sbìratel oèí - Leigh se podaøilo vybudovat pro sebe a syna Haydena nový život 
poté, co byl její manžel Tandall usvìdèen ze série brutálních vražd. Ale znovunalezený klid je 
pryè od chvíle, kdy ji vypátrá otec jedné z obìtí a odhalí její identitu v médiích.

Historické
Cornwell, Bernard - Pevnost - tento román se ponìkud odlišuje od všech pøedchozích knih 
tohoto autora, který obvykle líèí románový pøíbìh zasazený do historického rámce. Tentokrát 
je tomu naopak a Cornwell popisuje románovou formou skuteènou událost z takzvané 
americké revoluce , tedy války Spojených státù za nezávislost na Velké Británii. Celou událost 
líèí objektivnì a støídá pohledy z obou stran konfliktu.

UPOZORNÌNÍ: od 21.12.2011 bude knihovna uzavøena. Provoz bude opìt zahájen 2.1.2012.

Nové knihy v mìstské knihovnì 
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Dne 23. 11. 2011 jsme 
vzpomnìli smutné 
výroèí úmrtí pana 
Jaroslava Hendricha. 
Stále vzpomínají dìti, 
sourozenci a tatínek.

Chtìli bychom touto cestou podìko-
vat všem, kteøí se pøišli dne 25. øíjna 
naposledy rozlouèit s paní Edith Maš-
kovou. 

Za projevy soustrasti dìkuje
rodina Maškova a Loudova

Benešovský osmnáctiletý fourcrosaø Milan Myšík (Giant/KUR SPORT) udìlal v zimì dùležitý krok ve 
své kariéøe. Po 12 letech závodì v bikrosu (BMX) pøesedlal na fourcross. Hlavním dùvodem bylo, že 
vedení èeské bikrosové komise nedìlá vìci, tak jak by mìlo a tudíž èeskému bikrosu totálnì ujel vlak v 
porovnání s ostatními státy. „Tìžko øíct, èím to je, ale prostì situace v èeském bikrosu je poslední 3 roky 
na velmi špatné úrovni. Vedení, trenéøi a další lidé, co v tom mají prsty, si tam hrají svojí hru a vùbec si 
neuvìdomují, že to co dìlají, je špatnì a vùbec jim nevadí, že spoustu nadìjných mladých bikrosaøù, 
pøechází na fourcross. A když už se nìkdo najde, kdo to chce zmìnit, tak pøes vedení èeského svazu 
cyklistiky, není možné se tam dostat,“ popisuje struènì Myšík dìní v èeském BMX. Dalším dùvodem bylo 
urèitì to, že o fourcross se zajímají více sponzoøi, je to daleko atraktivnìjší a více adrenalinu a hlavnì, že 
Èeši mají za poslední dva roky dva mistry svìta (Slavík, Prokop).

Do sezóny vešel jako neznámý, by� vìkem ještì junior, tak závodil už v mužské kategorii. Hned v 
prvních závodech se mu podaøilo zajet pìkné výsledky. Na prvním závodì evropského poháru v Belgii 
skonèil pátý, což bylo velké pøekvapení, které ho jak sám øíká „nakoplo". „Hned mùj druhý závod byl 
evropský pohár, tam jsem zajel pátý a to byl takový hlavní odrazový mùstek pro další závody.“ I v dalších 
závodech se Myšíkovi daøilo. Nejvìtší formu si benešovský závodník nachystal do Anglie na pøelomu 
kvìtna a èervna. Den po svých osmnáctiletých narozeninách odjel spolu s dalšími dvìma závodníky do 
Anglie, konkrétnì do Walesu, kde se konal tøetí závod evropského poháru. Ve velmi nepøíjemných 
podmínkách zajel Myšík životní výsledek, a to druhé místo! „Rád závodím na bahnì, ale na této nároèné 
trati to bylo opravdu extra nároèné. Do toho velký vítr, silný déš�, mlha a zima, prostì klasický anglický 
poèasí,“ vzpomínal Myšík. Poté se Myšík a další závodníci pøesunuli na sever o 800 km výš a to do 
skotského bikového centra Fort William, kde se konal druhý závod Svìtového poháru. Pro Myšíka to byla 
premiéra ve svìtové elitì a byla to velmi povedená premiéra. Myšík skonèil po krásných manévrech na 
10. místì, což bylo vynikající. Týden na to, hned pokraèoval Svìtový pohár v Rakousku. Tam ale hned v 
šestnáctifinále potkal Myšíka pád, který v koneèném hodnocení rozhodl o tom, že díky tomuto pádu se 
mladý Myšík nepodíval na Mistrovství svìta, což bylo obrovské zklamání. Dva dny po tomto neúspìchu 
Myšík na stejné trati prožil nejhorší chvíle letošní sezóny. Pøi tréninku na evropský pohár, který se jel na 
stejné trati o týden pozdìji ho potkal hrùzostrašný pád, po kterém byl Myšík v bezvìdomí a se silným 
otøesem mozku musel zùstat pár dní v rakouské nemocnici na kapaèkách. „Vùbec nevím, co se tam 
pøesnì stalo, zkoušel sem s Kamilem Tatarkovièem nìjaké nové prvky, abych si aspoò spravil chu� na 
evropském poháru a bohužel výsledek byl takový, jaký byl, ale to k tomuto sportu hold patøí,“ øíká teï už 
zdravý Myšík. V èervenci Myšík vyhrál titul mistra ÈR v juniorské kategorii. Zbytek sezóny už ale nebyl tak 
dobrý. Na Svìtovém poháru v Itálii ho potkal pád v osmifinále a na posledním závodì evropského 
poháru v Peci pod Snìžkou skonèil 10. což bylo zklamání, jelikož semifinále bylo opravdu nadosah.

Nakonec v celkovém hodnocení evropského poháru skonèil Myšík mezi muži na skvìlém 6. místì a 
to i pøes to, že kvùli pádu a zranìní musel vynechat závod v Rakousku. Poté se podaøilo získat titul mistra 
ÈR v juniorech, který byl nároèný hlavnì na psychiku. Co se týèe svì�áku, tak premiéra to byla skvìlá, pak 
pøišel pád v Rakousku hned v první jízdì a v Itálii další pád ve druhé jízdì. Celkovì ve Svìtovém poháru 
skonèil Myšík 20. Což je pomìrnì dobré, na to, že dojel jen jeden závod a startoval na 3 závodech z 5 a z 
toho na dvou ho potkal pád.

„Sezóna byla povedená, hlavnì ten zaèátek byl super, pak po tom pádu, jakoby na mì spadla 
psychická deka a po tom strašném zklamání, že jsem se nenominoval na MS jsem chtìl se vším seknout. 
Nakonec jsem tu sezónu nìjak dojezdil, ale spíš už jen pro radost a hlavnì jsem chtìl vyhrát ten titul, což 
se povedlo, takže sezónu mùžu hodnotit kladnì. Do pøíští sezóny už vím, co od toho èekat a chci míøit 
výsledkovì ještì o krok, nejlépe o dva výš, ale uvidíme, co bude, hlavnì aby nebylo nìjaké zranìní, které 
by mì vyøadilo ze hry,"  øekl po sezónì Myšík.

Po sezónì Myšík zaèal léèit zranìnou lopatku a rameno. „Léèení se zøejmì protáhne, jelikož až na 
konci listopadu zjistili doktoøi, že mi tam u lopatky a ramene nefungují nìjaké nervy a tøi svaly, což je pro 
mì špatná zpráva, protože nemùžu v zimní pøípravì do posilovny. Nicménì už jsem zahájil koneènì 
zimní pøípravu a vìøím, že vše pojede podle plánu, by� bez posilovny to bude mnohem tìžší a snad se to 
rameno dá co nejdøív do poøádku," øekl o svém zranìní Myšík.

V pøíští sezónì èekají Myšíka závody Evropského poháru, chtìl by objet kompletní Svìtový pohár a 
nejvìtší formu bude smìøovat k Mistrovství Evropy a svìta, kde by se chtìl pokusit o co nejlepší 
výsledek.

Fourcrosaø Milan Myšík hodnotí uplynulou sezónu úspìšnì

Milan Myšík ve Skotsku, kde skonèil na SP desátý.

SPORTOVNÍ VÝSLEDKY

Stolní tenisté: 
5. zápas
SKST È.KAMENICE B : MSKST AMBIT BENE-
ŠOV N. PL. -  3:15
body: M. Štípek 4,5; M. Babièka 4; M. Mysli-
vec 4,5; L. Babièka 2
6. zápas
SKST DÌÈÍN  D : MSKST AMBIT BENEŠOVN. 
PL. - 1:17
body: M. Štípek 4,5; M. Babièka 4,5; M. 
Myslivec 4,5; F. Nebohý 3,5
7. zápas
SLAVOJ DÌÈÍN A : MSKST AMBIT BENEŠOV 
N. PL. - 3:15
body: M. Štípek 4,5; F. Nebohý 4; Myslivec 
4,5; L. Babièka 2
8. zápas
MSKST AMBIT BENEŠOVN.PL. : SLOVAN 
VARNSDORF B - 14:4
body: M. Štípek 4,5;  M. Myslivec 4,5; M. 
Babièka 2,5; F. Nebohý 2,5

Hokej Malá Veleò:
Oba zástupci dìèínského regionu vyhráli 
kontumaènì, Stružnice slaví první vítìzství.
Biolit - Reál ÈL  5:0
HC Malá Veleò - HC BC ÈL  5:0
Kovo M.Boleslav - Buldoci  11:2
HC Stružnice - AAS Èeskolipská 5:2

Tabulka:
1.  Kovo Mladá Boleslav 49:13
2.  HC Barakudy È.Lípa 28:10
3.  HC Malá Veleò 28:14
4.  Buldoci Nový Bor 49:35
5.  HC Katusice 31:26
6.  HC BC Èeská Lípa 17:22
7.  Biolit Dìèín 19:25
8.  AAS Èeskolipská 16:38
9.  HC Stružnice 12:35
10. Reál Èeská Lípa 7:38
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